
REFERAT 

Styremøte  

26.10.23 

Til stede: Frode Holland, Dagfrid Hokstad, Hans Reidar Berge, Liv Marit 

Wigum, Unni Helen Edvardsen Turid Wettre, Jon Jerre, Alf Gunnar Sandvik 

(referent) 

Forfall: Solveig Aarbogh 

Agenda  

Referat 

SU 

Oppdrettsseminar 

Økonomi 

Innkjøp til bruk av videoutstyr i møter 

Dom i Høyesterett 

E-poster 

EVT. 

Sak (1) Referat fra forrige styremøte: Godkjent uten merknader 

Sak (2) SU 

Hanne Christine fra NKK har måttet kaste om på det meste i sin agenda  p g a 

arbeid i forbindelse med Høyesterettsdommen og kan dessverre ikke komme 

og holde innlegg for oss. Som erstatning foreslås at vi gir Berit Guldbrandsen litt 

mer tid. 

Det er også p.t. uklart om HAK vil holde presentasjon. Det er sykdom hos HAK 

som forhindrer den som tildelt oppgaven å stille på SU. Dette vil bli avklart 

nærmere SU.  

Sak (3) God deltagelse på oppdretter-seminaret. Noe tekniske utfordringer til å 

starte med. Dette ble bedre etter hvert. Litt frafall fra forelesere kort opp til 

start på dagen. Det ble diskusjon rundt kåringsskjema som ble presentert.  Det 

planlegges nytt seminar. Frode og Dagfrid avklarer med HAK med hvem som 

sender ut skjema, og hvem som skal motta skjemaet. 



Sak (4) God styring på økonomien. Arbeider med å få budsjettet inn i 

presentasjonen for regnskapet. Det nye regnskapssystemet må justeres mot 

NBSK sitt kontosystem. Vi oppretter ny fastrentesparing. DnB har p.t. 5,0 

Sak (5) Forslag til utstyr for å kunne avholde digitale møter ble lagt frem og 

diskutert. Ble besluttet å kjøpe inn. Jon oppdaterer listen over foreslått utstyr 

før nytt utstyr kjøpes inn.   

Sak (6) Frode orienterte om dommen. Høyesterett sin dom er tett opp til de 2 

første dommene uten store endringer. Det ble orientert om NKK sine 

oppfatninger, og diskutert videre konsekvenser av dommen og hva som kan 

skje videre med andre raser med helseproblemer.  

Sak (7) Gjennomgang innkomne E-poster og behandling av disse. 

Det var kommet inn synspunkter i etterkant av oppdretter-seminaret. 

Medlemmene har mottatt svar og HAK er informert om synspunkter. E-post fra 

Svensk Sennenhundklubb om samarbeid i Norden. De informerer om at de også 

er i ferd med å utarbeide avls-kåring skjema. 

Sak ( 8) Eventullt. Kort diskusjon om stiftelsen i forbindelse med arv som 

klubben har mottatt. 

Dagfrid orienterte om framdriftsplan for avls-kåring. Skjema sendes ut til 

oppdretter på nytt 


